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ZAPISNI K
sa tcmatskc sjcdnicc Koordinacijc nadclnika i gradonadelnika JLS Gorskog kotara

odr2anc 25. rujna 2020. sa poietkom u 11.00 sati

Sjednici prisustvuju:
- Franc Hajdinjak, nadelnik Sektom inspekcije sigumosti cestovnog prometa i cesta

Ministarstva mora, prometa i inf'rastruklure

Nada Milosevic. Prr'tclniea I lO PGZ za pom.rrsk,, dobru. promet i !e/e
- Marino Hlada, koordinator sektora prometa. Autotrans d.d.

- Vcdran 'l'omidi6. ilan ljprave Autotrans d.d.

- lvica Kflezevii, gradonadelnik grada Delnica

- Kristiian Raj!el- gracl.rnaielnik gradi ("abrc

- Misel S6uka. naeenika opiine Ravna gora

- loni Srimae. nrtelnik opcinc l.o[rc
- Josip Brozovji, nadelnik opiinc Mrkopalj

- Damir Grgurit, nadeldk opdine Skrad

David Bregovac. nadelnik Opiinc Fuzine

- Katarina Miheltii, zamjenica gradonadelnika Grada Delnica

- Renata Bra.jdii. Prodelnica JUO op6ine Brod Moravice

- Scrgije Babi6, Intea d.o.o.

Predsjedavajuti Koordinaciic. Da\id Ilrcgolac otvara tenlatsku sjednicu Koordinacije sa

tcnlom: ..Autobusna povozanosl GorskoS kolaaa'

Nadelrrik opiinc Fuiine. Darid Brcgovac iznosi pmtrlclnc autohusne poveTJnosli [nulur

Gorskog kotala sa veiim srediSlinra. l{iickom i Zagrcbonr. Prohlen .ie priier,,z

uaenikalstudenata i radnika. te nemoguanost odlaska i povratka u (lorski kotar. llpira za te

autobusne linije.jc vet bilo i snatra[]o da.ic dobra povczanost kljudan lakror 7a osranak ljLrdi

na naicm podrudju.

Naiclnik Sektora inspekcije sigumosti ccsto!r1og prorncta i ccsta ispled l\4inistarsha mora.

prometa i infrastrukture. gosp- franc Ilajdiniak na!odi kako.ic /akon o ptijevozu um,'uut:iu u

jcclnorn dijclu rrogutrlosl sklapanja ugo\1)ru o jarnoi usluzi. Potrebno.ic iTradili nodelnu mrezu
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linija, kako hi sc moglo mzpo\.arati o linacijskim veliiinanra. Sr,akilaiclnik ili gradonatelnik
Daiholic zna potrebc svojih mjeslana. re ic na nabolli nadin nroli dati priicdlog broia lirrlja i
vrijcnrc dnernih rnigraci.ja prerna Rijeci i i/agrebu. Zaro ic sllustcno na Tupaniju da isti sa

svoiinr JLS mogu ost\ariti fozitivl'lu lnreTu linija.

Proielnica tlP PC7 za za ponrorsko dobro. promct i 1cze, Nada Milolevia pozdravl.ia pisutne.
le na\odi kako sa njom sastanku prislrstvlrl. izradirad Studij,: nr.:e linija Tupanijskog
pliicvoza. gosp. Sergiic tlehia iz t\ (k. lntca d.o.o.. tc ac nd su-uina pitanja isti dati odgolor.
Ispada da.je Tupanijsko ti.l.lo odnosno Uprar ni odjrl rLnuLer Zup.lrijc ,,h\ cTrn osmirliri nl.cTlr
Tupanijskih lrrija. te.ju uspostaliti kroz neku ugovornu pridu i iadzirali i kontrolir.li. ilo
izstkrrjc osigruavanjc odrcdcnih linancijsLih sredstava. Ililroje da su u cijcli postupak rrkljuieui
nc samo \4inistarstvo, Tupani.ja i .ll.S. vec i prijevoznici. kako bi Da kvalitclan naain priprcnili
i prorcli ncka prilelazna rijeienja dok se pronadu konadna ficicnia koja omogutava sam lakon.
lupanija je rea krenula u lostupak izrade Studije mrcic lirri.ia za obavilanic 2upaniiskog
prijc\ oza putnika. teje ista dovrsena u sludenom proilc godinc. Svc.ll S su pozvanc da dodiilno
uka,Zu na polrehe linija na svonr podrudju. no od Lrkufno 16.l1.S srojc prijedloge dostar,ilo jc

njih 18. l\'ti mo(an'to sl'oiim stano\nicinra osigu|ati uz primarne potrebc odlazak na posao i s

posla. u Skolu iz ikolc. iostalc polrcbc stanovnika. za kullurom. slobodne aklivnosti isl.

Clan I Ipmve ,,\utotrarls d.d.. gosp. Vcdran lonliiia na\ocli kako su u ovoi temaric i r cc duboko.
i sa Ministarslr,on. Tupanijonr i lokalninr sanrouplavrnra i s\'ias.i srr problema. ..\aZalost.
sitLraci.ia sa korononr dodalno.ic pog,.rriala siruaciju i [r'mu bacila u minlrsc. lc ic tu drTa\a
uskoaila sa subYcncijonr plaic. Nalalosr. la subvcncije sc poaetkom ikolc !i!e sc nc mogu
kotistiti i sacla krctu vcliki problcmi. \iozi se 509i, mcduzr.rpanijskih Linija. iokalnc linijc su

di8nule na skoro l00yo upravo zbog prilagodbc zbog sta a Skole. p lagoalavamu s\( s\imJr

itaksiualno koliko jc 1() LL mogLransosti. Sr i znaiur da je taj lokalni prije\'oz daleko od nule. a

kamoli daie rcntabilan uz s!e sub\enciie. Neie niti biti sve duk se ne uvede ja!na usluga. St()ga

apelirxn da se lto prije krene prema Minislarstllr sa zahtjevom za sklapanje uqo\ ora ,r jrr n,i
usluzi.'

Gradonadelnik grada Delnica, Ivica Kne2evid kaZe kako se ovdje doista radi o elementamim

potrebama stanovnistva vezcno uz niihoYu egzistenciju. Mnogi Gorani rade u Rijeci iokolici i

nuino su uputcni na .javrri pri.jcr,oz, .icr altcrnativni prilcvoz (koriSten]e osobno-q vozila)

nazalost nisu uvijck u nroguinosti korisliti. nili sc nc osigurava adck','atna naknada poslodavca

da bi mogli koristiti svoj osobni automobil. Nadal]c, problcm.jc dolaska na vriieme n0 posao. a

odlaZeoje ranije s posla poslodavac ncic odobriti radi nekih prijevoznih linija. Naralno da

posto]c i drugc clcntcrrtarnc l.indskc potrebe. a ako ih srederno na one najhanalnije. a to su nuine

zdravst\enc uslugc koje je potrcbno obavliati u Rijcci. tc nemogutnosl odlaska. pogotovo

starijih koii nisu vozno sposobni i osudcni su na iavni prijcvoz. A kuhura iako se negdje

podavumijeva kao osnovna liudska, drustrena i civilizaciiska potrcba, u oroi situlciji
ograniaenih mogudnosti svrstala sc doisla u nadstandard. Mozeno se pomiriti s time. ako se

osigura ono Sto je nuzno polrebno.

Naaclnik opiinc Mrkopali, Josip Brozovid navodi kako.ic opina Mrkopalj ne tako davDo imala

7 polazaka za Dclnicc i isto toliko povralaka. Danas smo ovdjc da saauvanlo jednu jedinu koja
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je nedavno krenula nakon 3 m.jeseca pauze zbog pandemije. Jedan umirovljenik u Rijeci za
100,00 kn vozi se autoftolejom cijeiu godinu. a naS umirovlienik otide na jedan prcgled u
Rijeku, i nema liniju za vratiti se doma. Ovdje priaamo o osnovnim ljudskim potrcbama.

Nadelnik opdine FuTine David Bregovac konslatira kako je bitno krenuti Sto rxnrje 5a tim
linijama, vei ovc godine, jer ve6 sada postoji polreba za dolazak u Skolu i na posao. Najbitniic
je povezati Fuzine. Dclnice. Ravnu goru, Vrbovsko koje su uz autoput. te uz njih dodatne linije
kako bi se povezale ostale opdine i gradovi, od Mrkoplja do eabra. pratcii potrebe ljudi da
ujutro stignu na posao iu Skolu da te ih sc u normalno vrijenre wati doma. isto kao iza
poslijepodncvnc smjene. To.ie trenutno najbitnije!

Naielnik Franc llajdinjak pojasnjava daje omogudeno priievoznicima da se srnanie opcrati\ ni
trokovi sklapaniem ugovora o javnoj usluzi. upmvo imajuii u vodu ovakve djelove drZave.
DrZava.je po prvi puta spustila na Zupaniju moBuinost da napravi mre2u linija. ne zbog toga
da se prebaci teret krivnje ili teret izrade programa. vei da opiine i gradovi poznalaiuci svojc
problemc inedostatke. predloie Zupaniji donosenje mrcie linija. Ministarstvo nc moze
dogovarati iznose ukoliko nema informaciju od Vas. Studijajc na razini PGZ napravljcna. treba
je iskomunicirati. eventualno revidirati sa prijeevoznicima i JLS. i to jc moguae jrko brzo
napraviti.

NaEelnik op6ine luZine konstatira da je nastavno na izjavu Nadclnika Hajdinjaka drTava

spremna financirati. ne sulinancirati j avni priievoz unutar Gonkog kolara.

Prodelnica Milosevia navodi kako ie ZLrpanija zaiedno sa izradivadem studiic bili spremna

organizirati sastanak sa JLS, to ne mora biti sa svima odjednom. mozemo po skupinama,
posebno Gorski kotar, posebno otoci" posebno priobalic, dajoSjednom revidiramo pregJed ove
mreZe. Jedini problem su novci koje Zupanija nema. Mi smo napravili izralun. i to je cca

73.000.000,00 kn. te bi zamolila gdina. Babiia da pojasni kako smo doSli do tog iznosa.

Natelnik Bregovac ponavlja da.je vei redeno da to tinancira drZava, sa aim sc naiclnik Scktora

gdin. I{ajdinjak sla2e- te pojainjava daje oT,ojavna usluga. ne sufinanciranje uaenika srcdnjc

Skole. Ono Sto se do sada izdvajalo za sulinanciranje prijevoTa uaetljka srednjih Skola, kao i

sredst, a za prijevoz predvialena Zakononr o otocima. pretoditi ie se u sta\ ku financiranja usluge
javnog linijskog prijevoTa putnika. To znati da se nrreia linija uspostavlja. Tupaniiske i

nreduTupanijske linije prestaju postojati. Uvodi se novi model priievoza. Sa strane \4inistarstva
ovapridaje pogurana maksimalno koliko se moie, sada od Tupaniir a oniod.ll Smorajudohiti
toane infbrmaciie. todnc kilonlctrc kako bi sc znalo o kojim broikama priaamo.

Projektant iz tvrtke Intea d.o.o. Sergije Babii iznosi daje u zadatak dobio da uspostavi mrezu.

odnosno da napravi presjek onoga sto postoji u Zupaniji. 1e pokusa ocijeiiti koliko su JLS

zadovoljnc sa postojciom mrczom. Tijekom 2019. raden je materijal nazvan Sludija mreze

linija. baza su bile dozvolc kojc su vrijcdilc u tom trcnutku- Ankcta upuiena gradovima i

opiinama, od fljih 36 odgovor je dostavila samo polovica. Prcdlaie da sc svima u sto kraienl
roku dostavi Studija. da se orgadzira sastanak te da se uvaze eventualni prijcdlozi za izmjene

lini-ja. te da se sa konlretnim prijcdlogom krcne prema Ministarstvu.
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Natelnik opiine Skrad, Damir Grgurii konstatira da je bitno dostaviti Ministarstvu toane
podalke koje traze. a cijenu te odrcditi Ministarstvo. Na nama je dogovoriti u Sto kradent roku
novi sastanak sa Proaelnicom MiloSevii i definirari mrezu liniia.

Predsjedavajuii sjednice, nadclnik opiine FuZine zakljuauje sastanak. re konstatira da ic m JLS
Sto prijc dostaviti prijedloge za uspostavu novc mreZe linija. Izradivad Studi.je obvezujc se
dostaviti Studiju svinr opiinana i gradolima, nakon koje ae se dogovoritj sastanak sa
Proaelnicom Miloievii j tvrtkom Intca d.o.o. da bi sc deljnirala nrreZa za podrudje Gorskog
kotara (05.-09. I 0.2020.).

Sjednica Koordinacije zavriena u 12:15 sati.
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